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                                                W listopadzie 2008 roku w grudziądzkim Ratuszu odbyło 

się spotkanie przedstawicieli grudziądzkich rowerzystów z Prezydentem 

Grudziądza Robertem Malinowskim, Wiceprezydentem Markiem Sikorą, 

zastępcą kierownika Zarządu Dróg Miejskich Adamem Orłowskim i Michałem 

Czepkiem - Radnym i zapalonym rowerzystą jednocześnie. Na wspomnianym 

spotkaniu padło kilka obietnic, których realizacja miała ułatwić poruszanie się 

po mieście grudziądzkim rowerzystom. Jedną z tych obietnic było otworzenie 

ruchu dla rowerów w kluczowych punktach miasta, jak np. ul. Toruńska czy 

Rynek w centrum miasta.  

Minęły prawie trzy lata a żadne zmiany w tej materii nie miały miejsca. 

Chciałbym zapytać, czy sprawa uległa zapomnieniu, czy też powstały jakieś 

nowe trudności? Jeśli tak, to grudziądzcy rowerzyści chcieliby z pewnością 

wiedzieć jakie. Zadając to pytanie i licząc na rzeczową odpowiedź, chciałbym 

jednocześnie uprzedzić, że zostanie ona opublikowana na łamach Grudziądzkiej 

Strony Rowerowej. 
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